

**Projekt**

z dnia 15 października 2025 r.

Zatwierdzony przez .....

**UCHWAŁA NR XX/133/2025  
RADY GMINY ŚWIĄTKI**

z dnia 30 października 2025 r.

**w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świątki**

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2025 roku poz. 1153), art. 4 ust. 1 pkt 1 litera c), art. 36 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 2024 roku poz. 1135) oraz §1 pkt 3, 6 i §6 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. z 2024 roku poz. 1638, z 2025 roku poz. 702 i 1260) Rada Gminy Świątki uchwala, co następuje:

**§ 1.** 1. Od dnia 1 lipca 2025 roku ustala się wynagrodzenie Wójta Gminy Świątki w wysokości:

- 1) wynagrodzenie zasadnicze 10770,00 PLN;
- 2) dodatek funkcyjny 3300,00 PLN;
- 3) dodatek za wieloletnią pracę uzależniony od stażu pracy, jednak nie więcej niż 20%;
- 4) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, co stanowi 4221,00 PLN.

**§ 2.** Traci moc uchwała Nr I/6/2024 Rady Gminy Świątki z dnia 6 maja 2024 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świątki.

**§ 3.** Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady Gminy  
Świątki

**Franciszek Plotnikowski**

Wynagrodzenie Wójta Gminy Świątki

|     |                                                    | Do 30 czerwca 2025 roku                                        |                                                         |                                                                                                    | Od 1 lipca 2025 roku                                           |                                                         |                                                                                                    | Różnica                                                        |                                                         |                                                                                                    |
|-----|----------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Lp. | Stanowisko                                         | Maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego (kwota w złotych) | Maksymalny poziom dodatku funkcyjnego (kwota w złotych) | Dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego | Maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego (kwota w złotych) | Maksymalny poziom dodatku funkcyjnego (kwota w złotych) | Dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego | Maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego (kwota w złotych) | Maksymalny poziom dodatku funkcyjnego (kwota w złotych) | Dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego |
| 1   | Wójt, burmistrz w gminie: do 15 tys. mieszkańców   | 10 250,00 zł                                                   | 3 150,00 zł                                             | 4 020,00 zł                                                                                        | 10 770,00 zł                                                   | 3 300,00 zł                                             | 4 221,00 zł                                                                                        | 520,00 zł                                                      | 150,00 zł                                               | 201,00 zł                                                                                          |
| 2   | Razem wynagrodzenie zasadnicze i dodatek funkcyjny | 13 400,00 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 14 070,00 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 670,00 zł                                                      |                                                         |                                                                                                    |
| 3   | Ogółem maksymalne wynagrodzenie (bez stażu pracy)  | 17 420,00 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 18 291,00 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 871,00 zł                                                      |                                                         |                                                                                                    |
| 4   | Ogółem minimalne wynagrodzenie (bez stażu pracy)   | 13 936,00 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 14 632,80 zł                                                   |                                                         |                                                                                                    | 696,80 zł                                                      |                                                         |                                                                                                    |
| 5   | Różnica maksymalne, a minimalne (bez stażu pracy)  | 3 484,00 zł                                                    |                                                         |                                                                                                    | 3 658,20 zł                                                    |                                                         |                                                                                                    | 174,20 zł                                                      |                                                         |                                                                                                    |

## Uzasadnienie

Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (art. 18 ust. 2 pkt 2) do wyłącznej właściwości Rady Gminy Świątki należy ustalanie wynagrodzenia Wójta.

Uchwałą Nr I/6/2024 Rady Gminy Świątki z dnia 6 maja 2024 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świątki ustalono wynagrodzenie Wójta Gminy Świątki, które kształtowało się w sposób następujący:

- wynagrodzenie zasadnicze 10250,00 PLN;
- dodatek funkcyjny 3150,00 PLN;
- dodatek za wieloletnią pracę uzależniony od stażu pracy, jednak nie więcej niż 20%;
- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, co stanowi 4020,00 PLN.

Wójt Gminy Świątki w/w wynagrodzenie na nie zmienionym poziomie otrzymuje od 9 listopada 2021 roku (uchwała Nr XXXVI/298/2021 Rady Gminy Świątki z dnia 9 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świątki).

Od 2021 roku do 2025 roku wynagrodzenie zmieniło się następująco:

- w 2021 roku minimalne wynagrodzenie za pracę w Polsce wynosiło 2800,00 zł brutto, a w 2025 roku wynosi 4666,00 zł brutto (wzrost kwotowo o 1866,00 zł – 66,64%);
- przeciętne miesięczne wynagrodzenie brutto w gospodarce narodowej w Polsce w 2021 roku wyniosło 5662,53 zł, a w 2025 roku w II kwartale 8748,63 zł (wzrost kwotowo o 3086,10 zł - 54,50%).

Wynagrodzenie Wójta nie ulegało od 2021 roku żadnej zmianie.

Rada Ministrów rozporządzeniem z dnia 15 września 2025 roku zmieniającym rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. z 2025 roku poz 1260) w załączniku nr 1 określiła nowy maksymalny poziom wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, który ma zastosowanie od 1 lipca 2025 roku i wynosi:

- wynagrodzenie zasadnicze 10770,00 zł;
- dodatek funkcyjny 3300,00 zł;
- dodatek specjalny dla osób, o których mowa w art. 36 ust. 3 ustawy, przysługuje w kwocie wynoszącej 30 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, co wynosi 4221,00 zł.

Wobec powyższego, mając na uwadze zmianę przepisów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, podjęcie uchwały jest zasadne.